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Kære elever og forældre, 

Elevrådet vil informere jer om vores næste projekt.  

Vi vil gerne plante et klimatræ for hver elev på Salix skole og pengene skal komme fra kagesalget. Det 

koster 20 kr. pr. træ. Mon ikke vi kan nå at tjene pengene til foråret? Men hvorfor lige klimatræer? Vores 

planet er desværre ramt af klimaforandringer og globalopvarmning, bl.a. fordi vi overforbruger og 

udleder for meget CO2. Træer optager den CO2 og danner det om til ilt. Det siges, at bare et træ kan 

optage op til 5 tons CO2 igennem sin levetid, og den gennemsnitlige dansker udleder 17 tons CO2 om året, 

Vi ønsker at gøre en forskel, og derfor har vi valgt at plante træer som værende vores næste projekt.  

Vi takker alle forældre og elever, der har været med til at bage og sælge kager.  

I burde give jer selv et klap på skulderen. Fortsæt god dag. 

 

 

 

Med bedste hilsner 

Elevråd/Formandskabet 

 

 

 


